## Egypt-CGO MPM 04 28 2025

## **Prayer Points:**

- 1. This is the 10<sup>th</sup> year of CGO and as they approach this milestone, may The Lord continue to provide all resources necessary to witness and make disciples and multiply. We praise The Lord for His faithfulness and abundant blessings in the advancement of His Kingdom
- 2. New Discipleship and Prayer Meeting groups have been started and may The Lord continue to feed His sheep.
- 3. The Medical and Therapeutic Services of the Clinic is in full operation. And new services has been added. One of which is the Speech and Behavior Modification for boys and girls. The clinic also subsidizes medication for its patients. May The Lord continue to provide the financial and human resources to run this facility
- 4. Praise The Lord that Vocational Training Classes continue to thrive.
- 5. There's a new program for Syrian newlyweds. May The Lord give wisdom to the leaders to address cultural and emotional needs. May this program foster a godly foundation and serve as testimony of Christ's love
- 6. Home visitations is the backbone of the ministry. May The Lord continue to protect the volunteers who go door-to-door. May God help them build relationship and trust. May His Holy Spirit guide these conversations and may the families open their hearts to receive God's Word.
- 7. Safety and Security is a great challenge. May The Lord shield and protect vulnerable communities and volunteers from harm. May The Lord give leaders wisdom when making critical decisions. And may He turn tensions into opportunities, and strengthen their faith in uncertain times.
- 8. May The Lord continue to add strength and unity to the service teams. May He protect them from discouragement and burn-out. May The Lord bind them together in purpose and multiply their efforts as they demonstrate love, patience, and boldness in their work.
- 9. May The Lord guide the team in the preparations for the Summer Children's Program. May He inspire them with faith-filled engaging

activities that will nurture young hearts to seek The Lord and grow in joy and purpose

## MPM 04 28 2025

## 禱告要點:

- 1. 今年是CGO成立的十周年, 他們踏入這個新里程碑時, 願主繼續提供一切必要的資源來作見證、培養門徒並繁衍。我們讚美主, 因祂的信實和豐盛的祝福, 成就祂的國度。
- 2. 新的門徒訓練和禱告會小組已經開始. 願主繼續餵養他的羊。
- 3.診所的醫療和治療服務已全面投入運作。並且增加了新的服務。其中之一就是針對男孩和女孩的言語和行為矯正。該診所也為患者提供藥物補助。願主繼續提供財政和人力資源來運作這個設施
- 4. 感謝主. 職業訓練班繼續蓬勃發展。
- 5. 有一個針對敘利亞新婚夫婦的新計畫。願主賜給領導者智慧來滿足文化和情感需求。願這個計畫能建立敬虔的基礎,並成為基督之愛的見證
- 6.家訪是事工的支柱。願主繼續祝福挨家挨戶傳福音的志工。願上帝幫助他們建立關係和信任。願祂的聖靈引導這些對話,願被訪家庭敞開心門接受上帝的話語。
- 7. 安全和保障是一個巨大的挑戰。願主庇護並保護弱勢群體和志工免受傷害。願主在領導者做出關鍵決策時賜予的智慧。願他將緊張局勢轉化為機遇,並在不確定的時期增強他們的信念。
- 8. 願主繼續加添服務團隊的力量和團結。願他保護他們免於沮喪和倦怠。願主將他們團結在一起,並在工作中表現出愛、耐心和勇氣,使他們的努力加倍。
- 9. 願主引導團隊籌備夏季兒童計畫。願祂以充滿信仰的參與活動激勵他們, 培養年輕的心靈去尋求主, 並在喜樂和目標中成長